
بدون عنوان

شماره پرسش: ۱۶۰۳۳

تاریخ ارسال پرسش: ۰۶:۰۲:۵۱ ۱۳۹۵/۲/۲۶

متن پرسش

سلام: 1. استاد در سوال قبلیم که در مورد آقای مصباح بود قسمت ۳ رو جواب نداده بودید. پرسیده

بودم: ایشان کلا نظرات علامه رو قبول ندارن یا اینکه چون شیوه شون مثل شهید مطهریه بعضی جاها

نظری دیگه می گویند؟ 2. اگر خداوند بر همه چیز علم داره پس چرا ما مومنین دعا کنیم تا بخواهیم

نظر خدا را تغر بدیم؟ اصلا دعا لزوم پیدا می کند؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آیت االله مصباح مبنای فکری خود را با تفکر علامهی طباطبایی شکل

دادهاند و همان تفکر را جلو میبرند. و این بدیهی است که بعضاً برای خود، نظری داشته باشند 2-

دعا؛ قواعد و سنن الهی را به نفع دعاکننده جاری میکند. علم خدا به همین است که ما اگر دعا کنیم

شرایط بهتری پیدا خواهیم کرد. در جزوهی «جبر و اختیار» در این مورد عرایضی شده است. جزوه بر

روی سایت هست. موفق باشید


